
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 25 listopada 2015 r. 
 
OA.0002.10.2015.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XIV/2015 
 

z obrad XIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 18 listopada 2015 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XIV sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 14 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1008 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 
Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie do punktu 5, jako ostatni podpunkt 11 rozpatrzenie projektu 
uchwały Rady Gminy w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy 
na 2015 r. 
 Zmiana ta podyktowana jest tym, że wpłynęła promesa informująca 
o przyznaniu Gminie Krzywcza dotacji celowej na zadanie pn. „Przebudowa 
drogi dz. nr ewid. 1245 w km 0+000-0+235 i dz. nr ewid. 1264 w km 0+000-
0+066 w miejscowości Babice” w kwocie 100 000 zł i należy ją niezwłocznie 
wprowadzić do budżetu gminy na 2015 rok. Nie można było dostarczyć 
proponowanej uchwały w terminie siedmiodniowym, bo promesa ta wpłynęła 
już po wysłaniu materiałów na sesję Rady Gminy. 
 Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie wynikiem 14 głosów „za”, 
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

 Wójt poprosił, aby radni na dzisiejszej sesji rozpatrzyli sprawę 
ewentualnego wystąpienia Gminy Krzywcza ze Stowarzyszenia Związku Gmin 
Fortecznych „Twierdzy Przemyśl”. W związku z tym na dzisiejszej sesji Radca 
Prawny przedstawi możliwości prawne w tym zakresie. Prosił również, aby 
zaraz po przybyciu Radcy Prawnego niezwłocznie przerwać realizowany punkt 
obrad na czas zajęcia się tą sprawą. 
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 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o zmianę porządku obrad 
poprzez zdjęcie z porządku obrad w punkcie 5, podpunktu 8 rozpatrzenie 
projektu uchwały Rady Gminy w sprawie przekazania (na rzecz 
Stowarzyszenia dla Edukacji w Reczpolu) umową użyczenia nieruchomości 
(działki nr 89, o pow. 1,0551 ha) położonej w Reczpolu. 
 Zdjęcie proponowanej uchwały podyktowane jest tym, że przekazanie 
umową użyczenia nieruchomości przygotowane jest tylko na budynek szkolny 
w Reczpolu, a powinny być przygotowane dwa projekty uchwał w sprawie 
przekazanie umową użyczenia nieruchomości budynków szkolnych zarówno 
w Reczpolu jak i w Bachowie. 
 Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Krystyna Śmigielska wyjaśniła, 
że proponowana uchwała została przygotowana na podstawie złożonego 
wniosku w tej sprawie przez stowarzyszenie „DLA EDUKACJI” w Reczpolu. 
 Wniosek zgłoszony przez Radną Marię Pawłowską został przyjęty 
wynikiem 10 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 

 Porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
14 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Ustalenie stawek podatków i opłat lokalnych na 2016 rok, w tym: 

1) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na terenie gminy Krzywcza; 

2) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
transportowych na terenie gminy Krzywcza; 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) określenia wzorów deklaracji i informacji w podatku od nieruchomości, rolnym 

i leśnym; 
2) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych; 
3) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce, lub zatrudniające dziennych opiekunów 
na terenie gminy Krzywcza; 

4) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli i placówek 
publicznych i niepublicznych z budżetu gminy oraz zakresu i trybu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystywania; 

5) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 
Krzywcza; 

6) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki nr 484/2 o pow. 0,0175 ha 
w Krzywczy na działkę Nr 485/1 o pow. 0,0021 ha w Krzywczy); 

7) nieodpłatnego nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 133 o pow. 0,33 ha 
obręb Chyrzyna od Agencji Nieruchomości Rolnych; 

8) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki nr 509, o pow. 0,0928 ha 
w Średniej na działkę nr 520/2, o pow. 0,0724 ha w Średniej); 

9) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości (działki nr 149/1, 
o pow. 0.0123 ha w Bachowie) przez Gminę Krzywcza. 

10) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 



3 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 3. 
 Protokoły Nr XII/2015 i XIII/2015 z obrad poprzednich sesji Rady Gminy 
Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne 
wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, 
zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 
Ad.4. 
 W tym punkcie obrad rozpatrzono w pierwszej kolejności projekt 
uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na terenie gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. 
 W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XIV/60/2015 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
transportowych na terenie gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XIV/61/2015 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad.5. 
 W tym punkcie obrad Rada Gminy przystąpiła w pierwszej kolejności 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie określenia 
wzorów deklaracji i informacji w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XIV/62/2015 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis 
do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy, a uzasadnienie do tego projektu uchwały udzieliła 
Skarbnik Gminy Beata Wielgosz. 
 Wnioskowano, aby opłatę za wpis do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych prowadzących działalność na terenie Gminy Krzywcza ustalić 
w wysokości 10% minimalnego wynagrodzenia za pracę ustalonego zgodnie 
z przepisami o minimalnym wynagrodzeniu za pracę. 
 Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, 
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów 
„za”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XIV/63/2015 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce, 
lub zatrudniające dziennych opiekunów na terenie gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
odrzucona została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „przeciwnych”, 
przy 0 głosach „za” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla szkół, przedszkoli i placówek publicznych i niepublicznych z budżetu gminy 
oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Następnie Skarbnik Gminy Beata Wielgosz udzielała odpowiedzi 
na zadawane pytania radnych. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów 
„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr XIV/64/2015 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Robert Kaszycki przedstawił 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem oraz 
udzielał odpowiedzi na zadawane pytania. 
 Apelowano do Wójta, aby równocześnie po podjęciu decyzji 
o zwiększeniu o 2,8% w stosunku do dotychczasowych stawek opłat 
za odprowadzenie ścieków, czynił starania o zwiększenie ściągalności 
zaległości z tego tytułu. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów 
„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr XIV/65/2015 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 
 Na prośbę Wójta Gminy Wacława Pawłowskiego postanowiono 
przerwać punkt obrad w sprawie rozpatrywania projektów uchwał, a następnie 
wysłuchano informacji Radcy Prawnego Artura Bielca na temat możliwości 
prawnych wystąpienia ze Stowarzyszenia Związku Gmin Fortecznych 
„Twierdzy Przemyśl”. 
 Po wystąpieniu Radcy Prawnego wznowiono rozpatrywanie kolejnych 
przygotowanych projektów uchwał Rady Gminy. 
 

 Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki 
nr 484/2 o pow. 0,0175 ha w Krzywczy na działkę Nr 485/1 o pow. 0,0021 ha 
w Krzywczy). 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krzywcza Krystyna Śmigielska 
przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego 
uzasadnieniem oraz udzielała odpowiedzi na zadawane pytania. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów 
„za”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XIV/66/2015 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
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 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości (cmentarza 
obrządku greckokatolickiego) stanowiącej działkę nr 133 o pow. 0,33 ha obręb 
Chyrzyna od Agencji Nieruchomości Rolnych. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krzywcza Krystyna Śmigielska 
przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego 
uzasadnieniem oraz udzielała odpowiedzi na zadawane pytania. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 9 głosów „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XIV/67/2015 stanowi załącznik nr 11 
do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
(działki nr 509, o pow. 0,0928 ha w Średniej na działkę nr 520/2, 
o pow. 0,0724 ha w Średniej). 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krzywcza Krystyna Śmigielska 
przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego 
uzasadnieniem oraz udzielała odpowiedzi na zadawane pytania. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XIV/68/2015 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
nieruchomości (działki nr 149/1, o pow. 0.0123 ha w Bachowie) przez Gminę 
Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krzywcza Krystyna Śmigielska 
przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego 
uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XIV/69/2015 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów 
„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr XIV/70/2015 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 1219 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 1241. 
 W trakcie przerwy salę obrad opuścili Radni Józef Opałka i Maria 
Pawłowska usprawiedliwieni przez Przewodniczącego Rady Gminy. Od tej 
chwili obecnych było 12 radnych. 
 
 

Ad.5. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym (Informacja ta stanowi załączniki 
nr 15 do niniejszego protokołu). 
 
 W trakcie wystąpienia Wójta Gminy o godz. 1250 salę obrad opuścił 
Radny Marek Bosak usprawiedliwiony przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
Od tej chwili obecnych było 11 radnych. 
 
 Radny Leszek Ławryniuk podziękował Wójtowi Gminy za remont drogi 
w Średniej, podziękował również Sołtysowi wsi Średnia Elżbiecie Sitnik 
za nadzorowanie tych prac. 
 
 Następnie pracownik Urzędu Gminy Agata Wiśniowska, zgodnie 
z wnioskiem zgłoszonym przez radnych na poprzedniej sesji, przedstawiła 
ocenę pracy portiera Świetlicy Wiejskiej w Bachowie (Ocena ta stanowi 
załączniki nr 16 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad.6. 
 Radny Zygmunt Sobol powiedział, że Komisja ds. Gospodarki 
Komunalnej, Oświaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Kultury oraz Prawa 
i Porządku Publicznego Rady Gminy była podczas ostatniego swojego 
posiedzenia wyjazdowego na obiektach oczyszczalni ścieków w Krzywczy 
i doceniając pracę tamtejszych dwóch pracowników proponowała Wójtowi, 
aby dał premię lub podwyżkę. W związku z tym pytał Wójta, czy ta propozycja 
została zrealizowana? 
 Wójt wyjaśnił, że stosowne dokumenty w tej sprawie zostały 
już podpisane. 
 
 Radny Ryszard Kurasz poinformował, że na drodze gminnej „na Gazon” 
w Ruszelczycach nie świecą się 2 lampy oświetlenia ulicznego. 
 Wójt wyjaśnił, że być może te lampy nie mają się świecić zgodnie 
z wcześniej przyjętymi ustaleniami w tym zakresie obowiązujące na terenie 
całej gminy. 
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 Radny Zygmunt Sobol powiedział, że podczas realizacji ścieżki 
rowerowej przy budynku byłej Szkoły Podstawowej w Krzywczy wybudowano 
obiekt – Miejsce Obsługi Rowerzystów. Po wykonaniu tego zadania pozostał 
nieporządek. Siatka ogrodzeniowa została przecięta, druty wiszą stwarzając 
zagrożenie bezpieczeństwa dla ludzi. Proponuje on zdjąć siatkę, która obecnie 
niczego nie chroni i nieestetycznie wygląda. 
 Wójt wyjaśnił, że interweniowano już w tej sprawie. Wykonawca jest 
zobowiązany do odgrodzenia placu przeznaczonego na MOR. 
 
 Radny Zygmunt Sobol zgłosił uwagę, że w budynku po byłej Szkole 
Podstawowej w Krzywczy Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Krzywczy 
wydawał żywność dla mieszkańców gminy. Odbierający tą żywność wjeżdżali 
samochodami na plac przy tym budynku niszcząc go koleinami oraz robiąc 
ślady na kostce chodnikowej. 
 Wójt prosił, aby takie problemy niezwłocznie zgłaszać do Urzędu Gminy, 
by można było szybko rozwiązać ten problem. 
 
 Odnosząc się do sprawy poruszonej przez Radnego Zygmunta Sobola 
w sprawie opłat na cmentarzu komunalnym w Krzywczy Wójt Gminy wyjaśnił, 
że stawki opłat cmentarnych zostały uchwalone przez Radę Gminy 
poprzedniej kadencji i nadal obowiązują. 
 
 Radny Kazimierz Kurasz wnioskował o naprawę rynny przy kaplicy 
cmentarnej w Krzywczy. 
 
 Radny Ryszard Kurasz wnioskował o interwencję do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Rzeszowie, aby w 2016 roku dokonać naprawy zniszczonego 
chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 884 na odcinku od posesji Pana Artura 
Huk do posesji Pana Tadeusza Tenusa w Ruszelczycach. 
 
 Radny Zygmunt Sobol wnioskował o lepsze zagospodarowanie terenu 
parku (skweru) w centrum miejscowości Krzywcza poprzez poprawę jego 
estetyki. 
 
 Radny Zygmunt Sobol zauważył, że na moście w ciągu drogi gminnej 
prowadzącej „za rzekę” w Krzywczy istniejący tam odcinek chodnika 
kończy się tuż za mostem w takim miejscu, że może on stwarzać 
niebezpieczeństwo dla przechodniów, szczególnie w porze nocnej. W związku 
z tym prosił, aby w przyszłości spowodować przedłużenie tego chodnika. 
Zadanie to mogą wykonać nawet pracownicy z robót publicznych. 
 
 Radny Kazimierz Kurasz wnioskował o spowodowanie wykonania 
chodnika przy drodze powiatowej w kierunku Średniej. W związku z tym prosił 
radnych, aby przy uchwalaniu następnego budżetu gminy wzięli to pod uwagę 
i zabezpieczyli środki finansowe na ten cel. Zadanie to może być realizowane 
przez Starostwo Powiatowe w Przemyślu przy współudziale finansowym 
Gminy Krzywcza i może być podzielone na kilka etapów. 
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 Radny Zygmunt Sobol zaapelował do Przewodniczącego Rady Gminy, 
aby w przyszłości na sesję Rady Gminy zaprosić dyrektorów szkół 
i przedszkola celem przedstawienia i omówienia raportu o realizacji zadań 
edukacyjnych. 
 

 Ustalono termin wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy 
w sprawie rozpatrzenia projektu budżetu gminy na 2016 rok na dzień 
2 grudnia 2015 roku (środa) o godz. 10:00. 
 
 
Ad.7. 
 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk wnioskował o remont drogi 
dojazdowej do pól w Krzywczy zniszczonej podczas wykonywania mostu 
na rzece San. 
 
 Sołtys wsi Chyrzyna Paweł Łoziński wnioskował o wycięcie uschniętego 
drzewa dębu przy drodze powiatowej w Chyrzynie stwarzającego zagrożenie 
bezpieczeństwa dla użytkowników tej drogi. 
 
 Protokoły Nr XII/2015 i Nr XIII/2015 z obrad poprzedniej sesji Rady 
Gminy Krzywcza, ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznane zostały jako 
przyjęte jednogłośnie. 
 
 
Ad 8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1339 
XIV zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


